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Byldemp, den 3. august 2022

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Onsdag den 10. august 2022
kl. 18.30 - 21.00

Mødeleder: Lasse
Afbud: hni

Dagsorden:
l. Godkendelse af dagsorden:

2. Meddelelser:

a) Formand:

b) Medarbejderrepræsentanterne:
børnehave, skole

c) Elevrådet:
d) Ledelsen:

børnehave, skole

Referat:

Godkendt.

Formand:
Lasse fortalte om transolatioen - en aften med

god stemning - formel og afslappet på samme
tid.

Lasse synes det fungerede godt at holde aftenen

i hallen, der har været tilbagemelding fra en en-

kelt forældre der hellere havde set arrangemen-

tet på skolen.

Medarbejderrepræsentant:

Børnehave:

Skole: Alle er rigtigt godt i gang. Dejligt at op-
leve glade børn der er glade for at være tilbage.

God modtagelse af den nye 0. klasse

Elevrådet:

Ledelse:

Børnehave: Ansættelsesproces vedr. begiven-

hedsbestemt stilling i børnehaven.

Der er ansat en ny pædagogmedhjælper.
Skole: Ansættelsesproces vedr. lærerstilling.

Lea dækker noget af skemaet. Der er samtaler på

mandag.

Ny vikar: Mathias Sørensen.
Der arbejdes med et forløb vedr. "læseløft". (fra

3. klasse og op)
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3: Fællesbestyrelse:
Konstituering

4: Forretningsorden:
Bilag til godkendelse

5. Forældremøder efterår 2022:

Bilag

6: Regnskab pr. 31. juli 2022
Bilag

7: Princip vedr. lejrskole

Bilag. Drøftelse

Næste princip: Sammenlægning afklasse-
lærefunktion/lærerteam/fagfordeling

(November møde)

8: Punkter til næste møde:

• Lasse valgt som formand.

• Bo valgt som næstformand.

Der er en invitation til et kursus for nye besty-

relsesmedlemmer ved folkeskolerne i Åbenrå

kommune - "At blive klædt på til arbejdet i
skolebestyrelsen"

Godkendt.

Lasse har deltaget i det første forældremøde.

Han fortalte hvordan han formidlede, hvad be-

styrelsen har arbejdet med det sidste år.

Søren noterer hvem der deltager hvor og sender
ud til klasselærerne.

Søren gennemgik regnskabet.
Skolen: Bl.a årsagen til det højere lejrskolefor-

bmg.

Det fremgår ikke af regnskabet at vi lige har
modtaget 100000 kr i reffusion fra sygdoms-

puljen.

Der er endnu ikke overført lønmidler fra Bøme-
haven til skole for resten af 2022.

Det er for tidligt at give en melding om, hvor-

dan årets regnskab ender.

Børnehaven: Der er et højere forbmg på drif-
ten, idet der er ved at blive skiftet stakit.

Søren har noteret rettelser og ændringer.

Princippet rettes til og drøftes med medarbej-

deme.

Til slut kommer prmcipet igen igennem besty-

reisen.

Møde fælles med Ravsted skoles bestyrelse

udesættes til september eller oktober. Søren
kontakter Ravsted Skole og melder hurtigst

muligt tilbage.
Dagsorden til næste møde afhænger af ovenstå-

ende.
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9: Eventuelt:
Næste møde mandag d. 12. september 2022

kl. 18.30

På næste møde bliver der taget billede af de nye

bestyrelsesmedlemmer til hjemmesiden.

Arbejdsgruppen "Åben Skole" - der indkaldes

snarest til møde.

Der er et forslag fra en forældre/medarbejder

om, at der etableres en crossfit/motorikbane i

forbindelse med skolens område. Der kan søges

ved ålandets initiativ pulje. Vi tænker over det

og nedsætter evt. en arbejdsgmppe på næste

møde.

Forslag: Kan vi en gang årligt lave et overblik
over, hvor stor en del af distrikets børn der er

elever hos os.

Afbud fira Cecilie til næste møde.
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